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Geacht College,

In april 2019 zijn wij gevraagd om een reactie te geven over de invoering van de subsidietafels, en op 6 mei 
heeft U ons advies mogen ontvangen.
Na een periode van toelichting, gesprekken en overeenkomsten zijn de betrokken partijen, al dan niet met 
besluitvorming van de verantwoordelijk wethouder, eind november tot overeenstemming gekomen.   

Naast de conclusies voortgekomen uit de evaluatie van de betrokken partners geven wij hierbij onze reactie 
op het afgelopen proces:

Wij blijven positief over de nieuwe subsidieregeling en verwachten dat het proces komend jaar zal 
worden verbeterd en voortgezet. De samenwerking tussen partners heeft meer inzicht gegeven in elkaars 
diensten, financiën en de relaties versterkt. 

Het proces heeft in het begin veel last gehad van een onduidelijke communicatie en de diverse 
partijen zijn onvolledig en verschillend geïnformeerd, hetgeen tot onnodige onrust heeft geleid. Voor nieuwe 
toetreders in 2020 is het belangrijk te weten aan welke eisen zij moeten voldoen, ook bijvoorbeeld t.a.v. 
organisatorische en financiële overzichten waarover men dient te beschikken. Zorg voor duidelijkheid. 

De tijdsinvestering aan de tafels heeft veel tijd gekost, maak vooraf duidelijk welke inzet verwacht 
wordt en reëel is. Een goede verhouding is wenselijk. Gezien dit gegeven is een cyclus van twee jaar te 
adviseren. 

Laat bij aanvang van het overleg aan tafel weten wat het subsidieplafond is, voorkom hiermee dat 
dromen nachtmerries worden. 

Start het overleg vroeger in het jaar zodat voor de zomerstop al besluiten genomen zijn. Partijen 
krijgen dan ook voldoende tijd om eventuele pijnlijke personele aanpassingen tijdig door te voeren.

Wees kritisch op de samenstelling aan de tafels, regionale partijen kunnen flexibeler omgaan met 
personele en financiële verschuivingen dan lokale organisaties.

Indien er producten “van tafel vallen” (als het bijvoorbeeld beleidsspeerpunten zijn) is er dan nog een 
vangnet in de vorm van een reservepotje of kan de gemeenteraad nog ingrijpen?

Tot slot willen wij iedereen bedanken voor hun openheid, vertrouwen en getoonde onzekerheid die wij in 
gesprekken met betrokkenen hebben ervaren. 

Wij vertrouwen erop hiermee een bijdrage geleverd te hebben in het evaluatieproces.

Met vriendelijke groet,

Hanni van Waasdijk
Voorzitter Adviesraad Sociaal Domein Leidschendam-Voorburg

Burgemeester Feithplein 95a - 2273 BW Voorburg - 070-3865657 - www.prlv.nl 1 van 1


